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Datum 6 maart 2017 – van 19.00 uur 

 

1. Goedkeuring verslag 6 februari 2017. 

 

Het verslag werd zonder opmerkingen goedgekeurd. 

2. Juridisch aspect Zorgbedrijf (toelichting door Jan Bal, secretaris Sociaal Huis, 

Mia Spaey, departementshoofd personeel, en Stephanie Taelemans, GD&A 

advocaten) 

 

Na de uiteenzetting wordt door een raadslid meer uitleg gevraagd over de keuze voor erfpacht. 

Jan Bal licht toe dat de keuze voor verkoop van alle patrimonium in principe beter zou zijn 

voor het Zorgbedrijf, maar omdat Sint-Katelijne-Waver geen gelijke inbreng zou kunnen doen 

als de keuze enkel op verkoop zou vallen, werd gekozen voor gedeeltelijk verkopen en 

gedeeltelijk erfpacht. 

Tijdens de toelichting werd gesproken over meerdere OCMW’s die aanvankelijk wilden 

deelnemen aan het Zorgbedrijf. De raadsleden vragen meer uitleg bij het afhaken van deze 

kandidaten. Jan Bal legt uit dat, ondanks de enorme inspanningen die door beleid en 

ambtenaren geleverd zijn om deze besturen over de streep te trekken, er blijkbaar 

onvoldoende vertrouwen was. Met name met OCMW Willebroek zou de toetreding tot een 

Zorgbedrijf samen met Mechelen 1 miljoen euro opgeleverd hebben door het Campusbesluit, 



en toch was men niet bereid om toe te treden. Schepen Hendrickx verklaart dit door 

koudwatervrees die vooral historische redenen heeft.  

Op de vraag waarom alle oprichtingsbesluiten nu opnieuw naar de gemeenteraad moeten, legt 

mevr. Taelemans uit dat dit een vereiste is van Binnenlands bestuur als de datum van opstart 

van het Zorgbedrijf wordt opgeschoven naar 1 januari 2018. 

De vraag wordt gesteld of de lokale verankering, die toch een uitgangspunt moet blijven, nog 

wel verzekerd is als ook vzw’s kunnen toetreden. Is dat geen verkapte manier om toch naar 

een privatisering te gaan? Wat als bvb. Emmaüs toetreedt? Mevr. Taelemans zegt dat dit 

theoretisch misschien wel mogelijk is, maar dat een vzw in de praktijk nooit zal willen 

instappen in een organisatie die volgens de regels van een lokaal bestuur aangestuurd wordt, 

wat bij het Zorgbedrijf toch het geval is. 

Jan Bal benadrukt dat de partners Mechelen en Sint-Katelijne-Waver steeds samen zullen 

moeten beslissen over nieuwe toetredingen, wat toch een zekere garantie biedt.  

Er worden vragen gesteld bij het openbaar of besloten karakter van de zittingen van de 

bestuursorganen. Mevr. Taelemans legt uit dat de Algmene Vergadering openbaar is, de raad 

van bestuur is een besloten vergadering. Uiteraard zijn alle organen wel onderworpen aan de 

wetgeving op de openbaarheid van bestuur. 

Enkele raadsleden vragen om de raad van bestuur ook openbaar te laten vergaderen, als 

signaal van transparantie naar de burger. Jan Bal maakt de vergelijking tussen de raad van 

bestuur en een college of Vast Bureau, die ook in besloten zitting vergaderen. 

De vraag wordt gesteld of de gemeenteraad nog inzage krijgt in de waarderingscijfers, en of 

de standpunten van de vakbonden nog voorgelegd worden. Jan Bal verduidelijkt dat de 

bijlagen aan de statuten de volledige lijst van de inbreng bevatten. 

De definitieve rechtspositieregeling voor het over te dragen personeel zal, nadat het 

vakbondsoverleg finaal is afgelopen, aan de gemeenteraad worden voorgelegd.  

 

 

 

 

 

 Verslaggever: Mia Spaey. 

 


